



# KUMAVISION project365 for Microsoft Dynamics 365 Business Central



EN

**Keeping the overview despite many projects? Optimal utilization of resources and employees? Be up to date at all times? No problem with KUMAVISION project365.**

The industry solution, which is tailor-made for professional services, includes numerous industry-specific functions. From lead generation to project completion, from quotation calculation to invoicing, from planning to implementation – project365 cleverly links all of your business processes with each other.

## Highlights

- Efficient project setup
- Flexible project controlling and reporting
- Convenient planning of resources and capabilities
- Integrated project management
- Clear draft and detailed project planning
- Transparent project calculation with individual setting options
- Time recording incl. Travel & Expense Management
- Quick & easy Project invoicing
- Integration of Office 365 and Power BI

## Your Benefits

With the industry solution “project365” ...

- ... you benefit from clear and efficient control of projects and resources.
- ... you enhance customer satisfaction through secure and reliable project planning.
- ... thanks to concurrent costing you increase transparency and always keep a full overview of the project costs.
- ... you optimize your project accounting.
- ... you record working hours and travel expenses directly in the system.

## Target Group

Consulting firms, Engineering service providers, IT & software companies, Architecture firms and all project-oriented working companies, ...

KUMAVISION AG  
+49 (7544) 966-300  
[kuma365@kumavision.com](mailto:kuma365@kumavision.com)  
[www.kumavision.com](http://www.kumavision.com)

 **KUMA**  
VISION | ERP  
CRM  
BI  
CLOUD



# KUMAVISION project365 for Microsoft Dynamics 365 Business Central

EN

## Summary

You benefit from clear and efficient control of projects and resources and enhance your customer satisfaction through secure and reliable project planning. With KUMAVISION project365, you can work with current data across departments and locations, make future decisions on the basis of reliable information and reduce administrative effort at the same time.

## Consulting Services

Use project365 immediately, without a time-consuming implementation project. We offer tailor-made service packages for the implementation (SmartStart). You can also get a comprehensive overview of the highlights of the solution in an individual, free Assessment-Webcast.

- Assessment-Webcast: <https://kumavision.com/en/microsoft-dynamics-365/apps/assessment-project365>
- Implementation: <https://kumavision.com/en/microsoft-dynamics-365/apps/implementation-project365>

## Supported Editions

KUMAVISION project365 is available as Essential and Premium User in Microsoft Dynamics 365 Business Central.

## More Information & Contact

<https://kumavision.com/en/microsoft-dynamics-365/apps/project365>

**Certified competence for Microsoft Dynamics 365! This app is an official product of the cooperation between KUMAVISION (Germany, Austria, Switzerland) and EOS Solutions (Italy). Together, the two companies form one of the world's leading providers of business solutions based on Microsoft Dynamics.**

KUMAVISION AG  
+49 (7544) 966-300  
[kuma365@kumavision.com](mailto:kuma365@kumavision.com)  
[www.kumavision.com](http://www.kumavision.com)

 **KUMA**  
**VISION** | ERP  
CRM  
BI  
CLOUD



# KUMAVISION project365 für Microsoft Dynamics 365 Business Central



DE

**Trotz vieler Projekte den Überblick behalten? Ressourcen und Mitarbeiter optimal auslasten? Und dabei jederzeit auf dem Laufenden sein? Mit KUMAVISION project365 kein Problem.**

Die für Projektdienstleister maßgeschneiderte Branchenlösung bringt zahlreiche branchenspezifische Funktionen mit: Von der Leadgenerierung bis zum Projektabschluss, von der Angebotskalkulation bis zur Abrechnung, von der Planung bis zur Umsetzung - project365 verknüpft all Ihre Unternehmensprozesse clever miteinander.

## Highlights

- Effiziente Projekteinrichtung
- Flexibles Projektcontrolling und Projektbewertung
- Komfortable Ressourcen- und Kapazitätsplanung
- Integrierte Projektverwaltung
- Übersichtliche Grob- und Feinplanung von Projekten
- Transparente Projektkalkulation mit individuellen Einrichtungsmöglichkeiten
- Zeiterfassung inkl. Reisekostenabrechnung
- Schnelle & einfache Projektabrechnung
- Integration von Office 365 und Power BI

## Ihre Vorteile

Mit der Branchenlösung „project365“ ...

- ... profitieren Sie von einer übersichtlichen und effizienten Steuerung von Projekten und Ressourcen.
- ... steigern Sie die Kundenzufriedenheit durch eine sichere und verlässliche Projektplanung.
- ... erhöhen Sie die Transparenz und behalten stets den vollen Überblick über die Projektkosten.
- ... optimieren Sie Ihre Projektabrechnung.
- ... erfassen Sie Arbeitszeiten und Reisekosten ganz einfach und direkt im System.

## Zielgruppe

Beratungsunternehmen, Ingenieurdienstleister, IT- & Softwareunternehmen, Architekturbüros, Messebau, Professional Services und alle projektorientiert arbeitenden Unternehmen.

KUMAVISION AG  
+49 (7544) 966-300  
[kuma365@kumavision.com](mailto:kuma365@kumavision.com)  
[www.kumavision.com](http://www.kumavision.com)

 **KUMA**  
VISION | ERP  
CRM  
BI  
CLOUD



# KUMAVISION project365 für Microsoft Dynamics 365 Business Central



DE

## Zusammenfassung

Profitieren Sie von einer übersichtlichen und effizienten Steuerung von Projekten und Ressourcen und steigern Sie Ihre Kundenzufriedenheit durch eine sichere und verlässliche Projektplanung. Mit KUMAVISION project365 arbeiten Sie abteilungs- und standortübergreifend mit aktuellen Daten, treffen zukünftige Entscheidungen auf einer belastbaren Informationsbasis- und reduzieren gleichzeitig den administrativen Aufwand.

## Consulting Services

Nutzen Sie project365 sofort, ohne aufwändiges Einführungsprojekt. Wir bieten Ihnen maßgeschneiderte Dienstleistungspakete für die Implementierung (SmartStart) an. Einen umfassenden Überblick über die Highlights der Lösung erhalten Sie außerdem in einem individuellen und kostenfreien Webcast.

- Assessment-Webcast: <https://kumavision.com/microsoft-dynamics-365/apps/assessment-project365>
- Implementation: <https://kumavision.com/microsoft-dynamics-365/apps/implementation-project365>

## Verfügbarkeit

KUMAVISION project365 ist verfügbar als Essential und Premium User in Microsoft Dynamics 365 Business Central.

## Weitere Informationen & Kontakt

<https://kumavision.com/microsoft-dynamics-365/apps/project365>

**Zertifizierte Kompetenz für Microsoft Dynamics 365! Diese App ist ein offizielles Produkt der Kooperation von KUMAVISION (Deutschland, Österreich, Schweiz) und EOS Solutions (Italien). Zusammen bilden die beiden Unternehmen einen der weltweit führenden Anbieter für Microsoft Dynamics Business-Lösungen.**

KUMAVISION AG  
+49 (7544) 966-300  
[kuma365@kumavision.com](mailto:kuma365@kumavision.com)  
[www.kumavision.com](http://www.kumavision.com)

 **KUMA**  
VISION

ERP  
CRM  
BI  
CLOUD